



PRESS RELEASE

IMMEDIATE RELEASE

May 3, 2024

CONTACT: Megan Griego, Senior Executive Officer
Communications and Strategic Alliances
623.694.0444 | mgriego@aguafria.org

Agua Fria High School District Announces New High School Opening Fall 2025

(Goodyear, Ariz. May 3, 2024) – Agua Fria High School District Governing Board has announced its newest high school will be located in Goodyear at the northwest corner of Van Buren and Loop 303. The high school, scheduled to open to freshmen only in fall 2025, will ease overcrowding at existing campuses and accommodate the rapid growth in the region.

The funding for this campus comes from the 2023 bond election, supported by local voters. Gina DeCoste, Governing Board President, emphasized that the community's backing for the bond reflects their dedication to providing top-notch learning opportunities. "High School #6, as we refer to it now, aims to be a hub of innovation and excellence, preparing students for high-paying, in-demand careers," said DeCoste. "It will offer academies in health and human services, technology and network security, business, and entertainment. This addition will complement the existing five schools in the Agua Fria District, known for our educational excellence."

Jason Linn will serve as the school Principal and notes that the school's reputation will go beyond being a beautiful, modern campus. "As we prepare to break ground on our newest high school, I'm focused on building meaningful connections within the community. Collaborations with organizations like the West Valley Mavericks, elementary schools, and local businesses will enhance educational outcomes and nurture future leaders."

The community is invited to a groundbreaking ceremony on May 16, 2024 at 4:30pm to meet Principal Linn and learn more about High School #6. The ceremony will be located on the northwest corner of Van Buren and Loop 303. The school's name, mascot and colors will be announced this summer. To stay updated on High School #6 please visit:
<https://www.aguafria.org/hs6>.

#####

Agua Fria Union High School District was established in 1955. Today, the district serves the communities of Avondale, Buckeye, Goodyear, and Litchfield Park, with six high schools: Agua Fria, Canyon View, Desert Edge, Millennium, Verrado and Agua Fria Online. Plus the District offers two alternative programs: Coldwater Academy and New Directions. More information can be found at aguafria.org



Comunicado de Prensa

Para Publicación Inmediata

3 de mayo, 2024

CONTACTO: Megan Griego, Senior Executive Officer
Communications & Strategic Alliances
623.694.04444 | mgriego@aguafria.org

El distrito escolar de Agua Fría High anuncia Apertura de nueva escuela secundaria en otoño de 2025

(Goodyear, Arizona, 3 de mayo de 2024) — La Junta Directiva del Distrito de Escuelas Secundarias de Agua Fría ha anunciado que su escuela secundaria más nueva estará ubicada en Goodyear en la esquina noroeste de Van Buren y Loop 303. La escuela secundaria, programada para abrir solo para estudiantes de primer año en el otoño de 2025, aliviará la sobre población en los campus existentes y se adaptará al rápido crecimiento de la región.

La financiación para este campus proviene de la elección de bonos de 2023, apoyada por los votantes locales. Gina DeCoste, presidenta de la Junta Directiva, enfatizó que el respaldo de la comunidad al bono refleja su dedicación para brindar oportunidades de aprendizaje de primera categoría. "La Escuela Secundaria #6, como la llamamos ahora, pretende ser un centro de innovación y excelencia, preparando a los estudiantes para carreras muy demandadas y bien remuneradas", dijo DeCoste. "Ofrecerá academias en salud y servicios humanos, tecnología y seguridad de redes, negocios y entretenimiento. Esta incorporación complementará las cinco escuelas existentes en el distrito de Agua Fría, conocido por nuestra excelencia educativa".

Jason Linn será el director de la escuela y señala que la reputación de la escuela irá más allá de ser un campus hermoso y moderno. "Mientras nos preparamos para comenzar la construcción de nuestra escuela secundaria más nueva, me concentro en construir conexiones significativas dentro de la comunidad. Las colaboraciones con organizaciones como West Valley Mavericks, escuelas primarias y empresas locales mejorarán los resultados educativos y nutrirán a los futuros líderes".

La comunidad está invitada a una ceremonia de inauguración el 16 de mayo de 2024 a las 4:30 p. m. para conocer al director Linn y aprender más sobre la escuela secundaria n.º 6. La ceremonia se llevará a cabo en la esquina noroeste de Van Buren y Loop 303. El nombre, la mascota y los colores de la escuela se anunciarán este verano. Para mantenerse actualizado sobre la Escuela Secundaria #6, visite: <https://www.aguafria.org/hs6>

#####

El Distrito de Escuelas Secundarias Agua Fria Union se estableció en 1955. Hoy en día, el distrito sirve a las comunidades de Avondale, Buckeye, Goodyear, Litchfield Park, con seis escuelas secundarias: Agua Fría, Canyon View, Desert Edge, Millennium, Verrado y Agua Fría Online. Además, el distrito ofrece dos programas alternativos: Coldwater Academy y New Directions. Más información se puede encontrar en aguafria.org.